



Plats: Telefonmöte  
§§ 75 - 97

**Beslutande:**

Ulla Pietarinen  
Annika Bay  
Marie Carlsson  
Andreas Josefsson  
Geir-Ove Andersen  
Annelie Karlsson Karjalainen

**Suppleanter:**

Ingela Karlsson  
Susanna Hagman

**Adjungerad tillfällig kassör:**

Jessica Svensson

**Meddelat förhinder:**

Lena Lundström

**Frånvarande:**

---

**§ 75 Mötet öppnas**

Ordföranden öppnade mötet kl 19.01 och hälsade alla välkomna.

**§ 76 Val av justerare**

Utsågs Andreas Josefsson att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

**§ 77 Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes och godkändes utan några justeringar.

**§ 78 Föregående protokoll**

HS-protokoll från 30 maj 2015 gicks igenom och godkändes utan några förändringar.

**§ 79 Inkommen post**

Inkommen post gicks igenom och lades till handlingarna.

## § 80 Inkomna skrivelser

Ingen inkommen skrivelse.

## § 81 Utgående skrivelser för kännedom

- Projekt om beteendeegenskaper
- Quills VP
- Utdrag ur protokoll till VP grupp FM
- Utdrag ur protokoll gällande VP FM till medlem
- Utdrag ur protokoll gällande dispens vilt på FM till medlem

## § 82 Uppdragslista

Uppdragslistan gicks igenom för uppdatering av status.

- Uppfödarutbildningen - hänvisas till SKK:s uppfödarutbildningar som anordnas.
- A-provskurs Norr - FRK Umeå ansvarar för kursen och kommer med mer information när det är dags för annonsering.

*(Ingela Karlsson ansluter till mötet kl. 19.50)*

- Ingen rasbok 2015 då den skulle varit pågång
- Ordförande pratar med Ursula om flatbutiken. Styrelsen har förslag på artiklar i framtiden som ex. termosmugg, dummie, termos, västar.
- A-provsträning i Helsingborg 7 - 8 november
- Platsen för Clubshow 2016 är Vårgårda (Tångahed) som nu är bokad och domare är bokade klara.
- Platsen för Clubshow 2017 är Örnäs slott Landskrona och domare är bokade och klara.

## § 83 Charmören, Apportören, Hemsida och Facebooksida

Manusstop Charmören 150817, Manusstop Apportören 150801

Mötet diskuterar att vi inte är tillräckligt aktiva och få ut saker på FB.

Tidigare ansvarig för FB gruppen tillfrågas om att hjälpa till med uppdateringar.

## § 84 Punkt för beslut

### a) Monter My Dog

**Mötet beslutar att** tillfråga FRK Västra sektionen om att ansvara för montern på My Dog i Göteborg 7 - 10 januari .

### b) Monter Stora Stockholm

**Mötet beslutar att** tillfråga FRK Östra sektionen om att ansvara för montern på Stora Stockholms Hundmässan 12-13 december.

### c) Bidrag Nordiska ekipagen

**Mötet beslutar att** betala ut 1000 kronor/person i bidrag till dom 4 ekipagen som kommer delta på Nordiska mästerskapet.

**d) Klausul vid skänkta VP i framtiden gällande skadade och borttappade Vp:n**

**Mötet beslutar att** vid meningsskiljeaktigheter vid skänkta VP:n så gäller FRK HS beslut i frågan. FRK HS inte ansvarar för skänkta VP:n, varken borttappade eller skadade VP:n, d.v.s ingen ekonomiskt ersättning kan krävas av HS för vandringspriser som gått sönder eller har tappats bort.

**e) Telefonmöte Sektionerna**

**Mötet beslutar att** Ordförande tittar på datum och meddelar sekreteraren.

**f) Bidrag till A - Provsträning Helsingborg**

På grund av omständigheter på förra årets A-Provsträning så kommer man kompensera i år och det innebär att ett underskott i år som man önskar få bidrag till för att täcka.

**Mötet beslutar att** bidra med 3600 kronor till årets A-provsträning.

**g) Bidrag till 4 ekipage som deltar vid exteriördomarkonferensen 20 september.**

**Mötet beslutar att** betala för om 4 ekipage vid konferensen.

**h) Rasbok 2015**

**Mötet beslutar att** man inte kommer påbörja en rasbok utan istället invänta vad medlemmarna anser om rasboken vid fullmäktigemötet. Ska man ha den i bokform eller är den förlegad helt.

**i) Firmatecknare för Flatcoated retrieverklubben**

**Mötet beslutar att** klubbens firma ska tecknas, förutom av styrelsen, av ordförande och en ledamot. Två i förening. I förening med ordförande Ulla Pietarinen är kassör Jessica Svensson klubbens firmatecknare.

**j)Disposition av klubbens medel**

**Mötet beslutar att** klubbens medel ska disponeras av Ulla Pietarinen och Jessica Svensson, vilka var för sig ska disponera klubbens postgirokonto, samt äga, likadels var för sig, rätt att utkvittera och uppbära penningmedel och handlingar av vad slag det må vara.

**§ 85 Beslut per capsulam**

Beslut per capsulam taget att delta i projekt om beteendeegenskaper  
Beslutet togs den 12 juni 2015.

**§ 86 Flattläger**

Inget att rapportera.

**§ 87 Flatbutiken**

Inget att rapportera.

**§ 88 Rapport avelsansvarig**

Kämpar på med att få in fler blodprov. Ett enda prov togs på FM:et.  
För att registrera RD fall så måste dom obduceras. Diagnos är ställd på 2 fall och kan det i så fall inte räcka med veterinärintyg.

**§ 89 Rapport exteriöransvarig**

Den 20/9 håller man exteriördomarkonferens.

**§ 90 Rapport jaktansvarig**

ROR gruppen ska sätta igång inom kort och gå igenom det som behöver justeras som fullmäktige önskade inför kommande fullmäktigemöte i mars 2016.  
Checklista håller på att sammanställas för att underlätta inför nästa FM 2016.

**§ 91 Rapport utbildningsansvarig**

Det som är på gång är A-Provsträningen i november.

**§ 92 Ekonomi**

Ingen rapport då man gör skiftbyte på kassörsposten.

**§ 93 Rapport mentala och jaktliga utvecklingskommittén**

Inget att rapportera.

**§ 94 Rapport ungdomsgruppen**

Ungdomarna ha med representanter i montern både i Stockholm och Göteborg.  
Få anmälningar till apporteringslägret och fler raser bjuds in.

**§ 95 Övrigt**

Förfrågan har inkommit om möjlighet att starta en sektion i Skaraborg då man upplever att det inte anordnas arrangemang runt detta område. Möjligheten att starta sektion i Skaraborg ser svårt ut med tanke på antal medlemmar i området.  
Mötet föreslår att man istället försöker påverka Västra Sektionen att arrangera eller kanske själv hjälpa till att få igång aktiviteter i området.

En valförmedlingssida har startats upp på Facebook som blandas ihop med FRK.

**§ 96 Nästa möte**

Nästa styrelsemöte blir ett telefonmöte den 30 september via telefon klockan 19.00.  
Nästa fysiska möte blir den 14/11 klockan 10.00 vid Scandic hotell i Upplands Väsby  
sekreterare bokar konferenslokal och boende till dom som har lång väg och kommer kvällen innan.

**§ 97 Mötets avslutande**

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet kl 21.45.

Vid protokollet:

Annelie Karlsson Karjalainen  
Sekreterare

Justeras:

Ulla Pietarinen  
Ordförande

Andreas Josefsson  
Justerare